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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV ANGELINEGA VRTCA V ŠOLSKEM 

LETU 2017/2018 

 

Sestali smo se dne 17/10-2017 ob 16.30 uri . 

Prisotni: Tina Opeka, ravnateljica, Franja Kurnik, Tina Virant Celestina, Mihael Gubenšek, Vilma 

Kovač, Urša Molan, Miha Cerar 

Odsotni: Ivo Lah, Živa Časar, Aljoša Bagola, Tanja Markovec Petrik 

 

Dnevni red:  

1. Molitev 

2. Predstavitev izvoljenih predstavnikov posameznih sob v svet staršev in njihovih 

namestnikov 

Predstavniki posameznih sob in njihovi namestniki, izvoljeni v Svet staršev Angelinega 

vrtca, so se na kratko predstavili. 

3. Kratko poročilo o delovanju sveta staršev v preteklem letu 

Ravnateljica je izpostavila zadeve, ki so bile aktualne v preteklem šolskem letu 2016/2017 

(obveščanje o odsotnosti vzgojiteljev, objava fotografij otrok, problematika s parkirnimi 

mesti, čiščenje klančine, prinašanje igrač in hrane v vrtec, obvestilo o sprejetju Pravilnika 

o varovanju otrok v Angelinem vrtcu). 

4. Volitve predsednika in namestnika predsednika sveta staršev 

Na seji smo izvedli volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev. Za 

predsednika je bil tako kot v lanskem šolskem letu izvoljen Mihael Gubenšek, njegova 

namestnica pa bo Tina Virant Celestina. 

5. Razno in aktualno iz sob 

a) Malica: Starši so opazili, da so otroci tekom celega dneva zelo aktivni in »pozabijo« 

malicati in piti dovolj tekočine; prosijo, naj jih vzgojiteljice opomnijo, kdaj je na voljo 

malica. 

SKLEP: Vzgojiteljice se bodo še bolj kot običajno trudile, da bodo vaši otroci dovolj 

popili tekočine in pojedli malico. 

b) Dogajanje v vrtcu: Starši vedo premalo o aktivnostih in dogajanju v vrtcu; pravijo, da 

naj se obveščanje o tem uvede na način kot je vzpostavljen v zeleni sobi. 

OPOMBA RAVNATELJICE: Naj poudarim, da nekatere sobe pošljejo obvestilo o 

dogodkih tudi na vaše elektronske naslove ali objavijo članek na naši internetni strani. 

Obveščeni pa ste tudi preko informacij (iz oglasne deske), ki vam jih pošiljam. 

c) Pogovorne ure v jaslih: Uvede naj se več pogovornih ur v jaslih. Ravnateljica je na tem 

mestu opomnila, da je vsaka vzgojiteljica za vprašanje in odgovore na voljo preko 

elektronske pošte, izvedene pa bodo tudi dodatne pogovorne ure, če bi to želeli. 
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d) Dodatne dejavnosti: Uvede naj se še kakšna motorično zahtevnejša in bolj športna 

dejavnost. Predlog vrtcu, da bi se telovadnica oddajala v najem za dodatne dejavnosti. 

SKLEP: Ravnateljica se pozanima, kakšna je razpoložljivost telovadnice. 

OPOMBA RAVNATELJICE: Pri direktorici Proursa sem se pozanimala glede oddajana 

telovadnice, povedala mi je, da za enkrat ne bodo šle v to. S strani vzgojiteljskega kadra 

pa je prišla vzpodbuda, da lahko pride med 15.00 in 16.30 uro kak oče in igra s fanti 

nogomet. V tem času bi jim bilo na voljo zunanje igrišče.  

Naj pa povem, da dodatne dejavnosti niso stvar vrtca. Mi le omogočimo, da lahko 

otroke ponudniki prevzamejo in vrnejo nazaj v vrtec. Ker smo v središču mesta, gotovo 

lahko hitro v bližin okolici najdete ustrezno dodatno dejavnost za vašega otroka. 

V dopoldanskem času pa dodatnih dejavnosti ne bo, saj izvajamo montessori program. 

Menimo, da program montessori odgovori na temeljne otrokove potrebe v tem 

obdobju. Ob tem pa vas še spomnimo na vizijo vrtca, ki se je bomo držali tudi v 

prihodnje. Naše upanje je, da bo otrok, ko bo zapuščal naš vrtec imel zaupanje vase; 

bil samostojen, odgovoren, spoštljiv do drugih in do okolja; se znal vljudno in ustrezno 

besedno izraziti; znal sodelovati z drugimi; z razvitim sočutjem do drugega; imel bolj 

globalno vizijo pogleda na svet; imel razvit verski čut; pripravljen na izzive učenja v 

šoli; opremljen s spretnostmi, veščinami in besednim zakladom, ki mu bodo 

omogočali, da bo ohranjal vedoželjnost in ji uspešno sledil; imel državljanski čut; z 

veseljem do življenja ter vseživljenjsko ustvarjalen. 

e) Koledar za tekoče šolsko leto: Starši izpostavljajo, da je bil vrtec včasih zaprt le na 

veliki petek in sveti večer, sedaj pa je teh odsotnosti/zaprtih dni več. Ravnateljica je v 

zvezi s tem dodala, da že ves čas združujejo proste dneve in da je obseg zaprtih dni 

približno vedno enak. Vrtec ostaja zaprt 30. okt. 2017 in 30. apr. 2018, kot je bilo prvotno 

dogovorjeno, saj so te dva dneva tudi šolske počitnice. 9. feb. 2018 pa se bo preverilo 

kakšen je interes staršev. 

SKLEP: V primeru, da bi imeli težave z varstvom, bomo možnosti iskali v drugem 

montessori vrtcu. 

f) Tuji jeziki: Nova angleška vzgojiteljica naj bi imela močan naglas, prav tako so preveč 

zapostavljeni ostali tuji jeziki. Starši si želijo učenja teh v večjem obsegu, mogoče bi za 

stalnost učiteljev in njihovo ne prepogosto menjavanje šlo v smeri zunanjih izvajalcev. 

OBRAZLOŽITEV: Poleg kateheze Dobrega pastirja, ki je del programa vrtca, je 

angleščina v našem vrtcu edina dodatna dejavnost, ki se izvaja v dopoldanskem času. 

Trudimo se, da imamo vsako leto nekoga, ki z otroki govori angleško. Zavedamo se, da 

vedno ne izberemo najboljšega v tem. Saba, ki trenutno z vašimi otroki govori 

angleško, morda res nima najboljšega naglasa, vendar je za vrtec pozitiven doprinos. 

Pedagogika montessori zelo spodbuja vzgojo za mir in s tem, ko imamo v našem vrtcu 

nekoga, ki je druge rase, lahko rečemo, da sledimo ciljem pedagogike montessori. 



Stran 3 od 3 

 

Otroci pa se občasno srečajo tudi z drugimi jeziki, saj vrtec obiskujejo otroci in starši 

iz drugih držav ter sestre, ki nas obiščejo iz tujine.  

g) Delovni čas: Izpostavljeno je bilo, da bi se lahko vrtec zapiral kasneje, glede na to, da 

se po novem odpira petnajst minut kasneje (ob 7. uri namesto ob 6.45 zjutraj).  

Podan je bil predlog, da naj se zaradi stalnih prekoračiteljev odpiralnega časa vrtca 

uvede obvezen pogovor z ravnateljico v primeru 3 zamud v mesecu, v nadaljevanju pa 

razmisli o povišanju cene za redne zamudnike (npr. 4 in nadaljnje zamude 3€ na min),  

SKLEP: Vrtca ne bomo zapirali kasneje, saj odpiralni čas vrtca ustreza zakonodaji 

(zagotavljamo 9 urno varstvo).  

h) Okolica vrtca: Nekaj pripomb je bilo v smeri čiščenja klančine, ki je v lasti sosednje 

trgovske hiše, problematika podhoda in možnost, da otroci naletijo na steklovino, 

narkomanske igle in podobno. Predlagano je tudi bilo, da g. Andrej (hišnik) očisti 

»kanale« na vrhu in sredini klančine da bi bilo manj luž (in v znak dobrega sodelovanja 

z Maximarketom, saj je bilo v komunikaciji z njimi glede urejanja okolice že večkrat 

izpostavljeno, da lahko tudi vrtec kaj doprinese k urejeni okolici). Ravnateljica bo 

predlog predala naprej. 

a) Na koncu je bilo s strani vseh udeleženih izpostavljeno, da starši večinoma pogrešamo 

stik z vzgojiteljico. Izražene so bile pohvale predavanja pred/po roditeljskem sestanku 

in »poziv«, naj se tovrstna srečanja in predavanja organizirajo pogosteje in ponovni 

razmislek o Šoli za starše., če bi bila za starše ponovno aktualna. 

SKLEP: O predlogu bomo razmislili. Se pa bojimo, da je želja večja po tovrstnih 

srečanjih kot kasneje sama udeležba, saj take imamo izkušnje iz preteklih let. Vas bom 

pa obveščala o predavanjih, ki se izvajajo v Ljubljani, in se jih lahko udeležite tudi 

starši. 

 

 

 

 

 

V Ljubljani, dne 24/10-2017 

 

 

 

 

Zapisnik sestavila: Vilma Kovač     Predsednik Sveta Staršev AV 

        Mihael Gubenšek 


